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Protokół Nr 14/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, 

które odbyło się w dniu 16 października 2024r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., przy ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

 W posiedzeniu udział wzięli: Krzysztof Karwatowicz – starosta, Zbigniew Surma – 

Wicestarosta, Agnieszka Hołubowska – członek Zarządu, Mariusz Śpiewanek – członek Zarządu, 

Andrzej Legan – członek Zarządu, Liliana Tarasiuk – skarbnik, Karolina Andrzejak – sekretarz, 

Magdalena Harasimowicz - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji, Magdalena 

Madejczyk- Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej nr 1 w Gorzowie Wlkp., Izabela 

Jankowska – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie Wlkp., Adriana Tutak – Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gorzowie Wlkp. 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz o godz. 12:35 otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu, 

powitał obecnych oraz przedstawił tematykę posiedzenia: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 13/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które 

odbyło się 25 września 2024 roku. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024r.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia 

zmiany planu finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 

2024 r. uchwalonego Uchwałą nr 10/2024 Zarządu Powiatu Gorzowskiego z dnia 11 lipca 

2024 r.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa przez Zarząd Powiatu Gorzowskiego. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych nad projektem programu współpracy Powiatu Gorzowskiego  

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (tj. Dz. U.  z 2023 

r., poz. 571) na 2025 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie ogłoszenia  

i przeprowadzenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych w 2025 r. 

7. Wniosek Dziennego Domu Pobytu Senior Wigor o dofinansowanie imprezy „Dzień 

Seniora”. 

8. Wniosek Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej nr 1 w Gorzowie Wlkp., z prośbą  

o dokonanie zmian w regulaminie wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Gorzowski w kontekście dodatku za warunki 

pracy. 

9. Wniosek Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kostrzynie nad Odrą z prośbą  

o dokonanie zmian w regulaminie wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Gorzowski w zakresie dodatku za trudne lub 

uciążliwe warunki pracy. 

10. Sprawy bieżące. 
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Ad.1. Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu nr 

13/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się w dniu 25 września 

2024r.? 

  

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. protokół. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili protokół nr 13/2024  z posiedzenia  Zarządu 

Powiatu, które odbyło się w dniu 25 września 2024r. 

 

Ad.2. Skarbnik Liliana Tarasiuk przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024r. 

Poinformowała, że zwiększa się dochody i wydatki powiatu o kwotę 23.707,19 zł, w tym: 

- rozdział 01005 Prace geodezyjno-urządzeniowe na potrzeby rolnictwa §2110 – dokonuje się 

zmniejszenia dotacji celowej o kwotę 1.179,00 zł w związku z brakiem wniosków rolników 

indywidualnych o zwrot działek siedliskowych i dożywotniego użytkowania gospodarstw rolnych 

zdanych na Skarb Państwa i koniecznością opracowania z tego tytułu dokumentacji geodezyjnej 

(wydatek Starostwo Powiatowe rozdział 01005 §4300 zakup usług pozostałych), 

- rozdział 75224 Kwalifikacja wojskowa §2110 – dokonuje się zmniejszenia dotacji celowej  

o kwotę 5.356,02 zł w związku z zakończoną kwalifikacją wojskową w 2024 roku na terenie 

województwa lubuskiego (wydatek Starostwo Powiatowe §3030 różne wydatki na rzecz osób 

fizycznych kwota 1.700,00 zł, §4110 składki zus kwota 1.195,05 zł, §4120 FP kwota 328,50 zł, 

§4210 zakup materiałów i wyposażenia kwota 1.976,61 zł, §4300 zakup usług pozostałych kwota 

155,86 zł, 

- rozdział 80153 Zapewnienie uczniom prawa do bezpłatnego dostępu do podręczników, 

materiałów edukacyjnych lub materiałów ćwiczeniowych §2110 – dokonuje się zwiększenia dotacji 

celowej o kwotę 18.840,21 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Lipkach Wielkich w podręczniki i materiały edukacyjne (wydatek rozdział 

80153 §4240 zakup środków dydaktycznych i książek), 

- rozdział 85202 Domy pomocy społecznej §2130 – dokonuje się zmniejszenia dotacji celowej  

o kwotę 74.760,00 zł w związku z korektą stanu faktycznego liczby mieszkańców domów pomocy 

społecznej w powiecie gorzowskim (zmniejszenie Dom Pomocy Społecznej w Kostrzynie nad Odrą 

kwota 39.160,00 zł §4110 składki zus – 14.160,00 zł, zmniejszenie Dom Pomocy Społecznej  

w Kamieniu Wielkim kwota 35.600,00 zł §4300 zakup usług pozostałych), 

- rozdział 85508 Rodziny zastępcze §2130 – dokonuje się zwiększenia dotacji celowej o kwotę 

86.162,00 zł z przeznaczeniem na realizację programu „Dofinansowanie wynagrodzeń 

pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 2024-2027” 

(wydatek Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gorzowie Wlkp.  rozdział 85508 Rodziny 

zastępcze §4010 wynagrodzenia osobowe kwota 72.000,00 zł, §4110 składki zus kwota 12.398,00 

zł, §4120 składki na FP kwota 1.764,00 zł). 

Na wniosek kierowników jednostek organizacyjnych powiatu dokonuje się zmian w planach 

finansowych jednostek budżetowych powiatu, w tym: 

- rozdział 71012 Zadania z zakresu geodezji i kartografii – dokonuje się zmniejszenia w §4300 

zakup usług pozostałych o kwotę 8.172,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4430 różne opłaty  

i składki z przeznaczeniem na zwiększona kwotę składki z tytułu przynależności powiatu 

gorzowskiego do Związku Powiatów Lubuskich (wydatek Wydział Geodezji i Kartografii), 

- rozdział 75020 Starostwa powiatowe – dokonuje się zmniejszenia w §4010 wynagrodzenia 

osobowe pracowników o kwotę 5.000,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4710 wpłaty na PPK 

(wydatek Biuro Kadr – środki na pokrycie wydatków wynikających z zatrudnienia osób 

wyrażających chęć przystąpienia do PPK), 

- rozdział 75421 Zarządzanie kryzysowe, rozdział 75818 Rezerwy – dokonuje się zmniejszenia 

rezerwy celowej na wydatki związane z zarządzaniem kryzysowym o kwotę 10.000,00 zł  
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z jednoczesnym zwiększeniem w rozdziale 75421 Zarządzanie kryzysowe §4210 zakup materiałów 

i wyposażenia kwota 5.000,00 zł, §4300 zakup usług pozostałych kwota 5.000,00 zł  

z przeznaczeniem na wydatki związane z wystąpieniem na terenie powiatu gorzowskiego (gmina 

Witnica, m. Mosina) choroby zakaźnej zwalczanej z urzędu tj. zgnilec amerykański pszczół – 

środki na oznakowanie w postaci tablic terenu powiatu w strefie zapowietrzonej 6 km od miejsca 

wystąpienia choroby), 

- rozdział 75421 Zarządzanie kryzysowe – dokonuje się zmniejszenia w §4210 zakup materiałów  

i wyposażenia o kwotę 20.000,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4300 zakup usług 

pozostałych z przeznaczeniem na przeprowadzenie akcji przeciwpowodziowej na terenie powiatu 

gorzowskiego m. Kostrzyn nad Odrą (zabezpieczenie miasta – budowa wałów 

przeciwpowodziowych, transport piasku), 

- rozdział 80115 Technika, rozdział 80117 Branżowe szkoły I i II stopnia, rozdział 80120 Licea 

ogólnokształcące – dokonuje się zmniejszenia w rozdziale 80115 §4110 składki zus o kwotę 

1.500,00 zł, w rozdziale 80117 §4110 składki zus o kwotę 3.000,00 zł oraz w rozdziale 80120 

§4110 składki zus i §4300 zakup usług pozostałych o kwotę 18.000,00 zł z jednoczesnym 

zwiększeniem w rozdziale 80115 §4710 PPK o kwotę 1.500,00 zł, w rozdziale 80117 §4710 PPK  

o kwotę 3.000,00 zł oraz w rozdziale 80120 §4710 PPK o kwotę 3.000,00 zł i w §4210  zakup 

materiałów i wyposażenia o kwotę  15.000,00 zł (wydatek ZS Kostrzyn nad Odrą z przeznaczeniem 

na zwiększenia środków na PPK oraz na zakup komputerów do gabinetów oraz mebli do gabinetu 

psychologa), 

- rozdział 85202 Domy pomocy społecznej – dokonuje się zmniejszenia w §4710 PPK o kwotę 

540,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4010 wynagrodzenia osobowe pracowników (zmiany 

związane z dotacją celową na dodatki dla pracowników i niepotrącaniu składek od dodatków 

motywacyjnych w DPS Kostrzyn nad Odrą) oraz dokonuje się zmniejszenia w §4300 zakup usług 

pozostałych o kwotę 6.950,00 zł i w §4480 podatek od nieruchomości o kwotę 16,00 zł  

z jednoczesnym zwiększeniem w § 4270 zakup usług remontowych o kwotę 5.000,00 zł, §4390 

zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyzy o kwotę 1.816,00 zł oraz w §4430 różne opłaty  

i składki o kwotę 150,00 zł  (środki przeznaczone na konserwację dźwigu po zmianie wykonawcy 

usługi, wykonanie badań wymaganych pozwoleniem wodnoprawnym w związku z użytkowaniem 

oczyszczalni, opłata kwartalna wód ściekowych do stawu wiejskiego w Domu Pomocy Społecznej 

w Kamieniu Wielkim), 

- rozdział 85218 Powiatowe centra pomocy rodzinie – dokonuje się zmniejszenia w §4300 zakup 

usług pozostałych o kwotę 5.000,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4410 podróże służbowe 

krajowe z przeznaczeniem na zwiększenie wyjazdów służbowych pracowników socjalnych  

o koordynatorów w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Gorzowie Wlkp., 

- rozdział 85403 Specjalne ośrodki szkolno-wychowawcze – dokonuje się zmniejszenia  

w §4300 zakup usług pozostałych o kwotę 2.500,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4390 

zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz, analiz i opinii z przeznaczeniem na wycenę 

naprawy wyłączonej z użytku hali sportowej w Specjalnym Ośrodki Szkolno-Wychowawczym  

w Lipkach Wielkich, 

- rozdział 85508 Rodziny zastępcze – dokonuje się zmniejszenia w §4010 wynagrodzenia osobowe 

o kwotę 36.000,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4170 wynagrodzenia  w związku  

z realizacją programu „Dofinansowanie wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych  

i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024-2027” (zwiększenie wynagrodzeń dla osób 

pełniących funkcję rodziny zastępczej zawodowej i prowadzących rodzinne domy dziecka oraz 

pokrycie składek od tych dodatków – wydatek Starostwo powiatowe rozdział 85508 Rodziny 

zastępcze). 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024r. Uchwała 

otrzymała nr 22/2024. 

 

Ad.3. Adriana Tutak przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia zmiany planu finansowego środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej na 2024 r. przyjętego Uchwałą nr 10/2024 Zarządu Powiatu Gorzowskiego 

z dnia 11 lipca 2024 r. Poinformowała, że po analizie wykorzystania środków PFRON na 

poszczególne zadania proponuje się przesunięcia środków w następujący sposób:  zmniejszyć 

dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych w turnusach rehabilitacyjnych   

o kwotę 18 013,00 zł, zmniejszyć  dofinansowanie  zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny o kwotę  

1 568,09 zł, zmniejszyć  dofinansowanie  likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu 

się i technicznych,  w związku z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych o kwotę  

3 001,62 zł, zmniejszyć  dofinansowanie  dofinasowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób 

niepełnosprawnych  o kwotę  4 538,56 zł, zwiększyć dofinansowanie do zaopatrzenia w przedmioty 

ortopedyczne i środki pomocnicze o kwotę 27 121,27 zł. Dodała, że złożono 37 nowych wniosków 

na łączną kwotę 67.000,00 zł. W pierwszej kolejności dofinansowanie otrzyma 9 dzieci na wózki, 

sensory, ortezy i aparaty słuchowe.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

           Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia zmiany planu finansowego środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej na 2024 r. uchwalonego Uchwałą nr 10/2024 Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego z dnia 11 lipca 2024 r. Uchwała otrzymała nr 23/2024. 

 

Ad.4. Izabela Jankowska przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa przez Zarząd Powiatu Gorzowskiego. 

Poinformowała, że zgłosiła się w celu uzyskania pełnomocnictwa przez Zarząd, aby mogła dokonać 

złożenia wniosku do Wojewódzkiego Urzędu Pracy do instytucji pośredniczącej w imieniu Powiatu 

Gorzowskiego na projekt w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego, priorytet VI, czyli 

fundusze europejskie na wsparcie obywateli i rynek pracy, działanie 6.1. Jest to aktywizacja osób 

pozostających bez pracy, zarejestrowanych w powiatowych urzędach pracy. Dodała, że w tym roku 

PUP składa wnioski już na środki, które będą przyznane na lata 2025-2027. Łączna kwota na ten 

cały okres wynosi 4.636.000 zł  z czego na przyszły rok jest kwota 2.028.000 zł. Wytłumaczyła, że 

PUP wie jakie kwoty będą. Chodzi o to, aby złożyć wniosek, następnie podpisać umowę  

i dokonywać realizacji, ale już w oparciu o wnioskowane pieniądze. PUP musi przedstawić jakie 

formy będzie realizować, w jakich wysokościach, musi utrzymać priorytet jakim jest wysokość 

średnia przypadająca na jednego bezrobotnego. PUP nie może tej kwoty przekroczyć, kwota jest 

taka sama jak w zeszłym roku, co jest nie korzystne. PUP zgłaszał tą informację do Wojewódzkiego 

Urzędu Pracy, że te kwoty należy zwiększyć dlatego, że wszystkie formy potrzebują większego 

wsparcia. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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           Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa przez Zarząd Powiatu Gorzowskiego. 

Uchwała otrzymała nr 24/2024. 

 

Ad.5. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych nad projektem 

programu współpracy Powiatu Gorzowskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie (tj. Dz. U.  z 2023 r., poz. 571) na 2025 rok. Poinformowała, że zaplanowano  

w środkach 1.027.560,00 zł na 2025 rok na realizację projektu współpracy powiatu z organizacjami. 

PCPR- wspieranie rodziny i pieczy zastępczej- 877.560,00 zł, kryzys- ratownictwo medyczne  

i ochrona ludności- 30.000,00 zł, środowisko- ekologia i ochrona zwierząt oraz ochrona 

dziedzictwa przyrodniczego- 10.000,00 zł. Sprawy Społeczne i Promocja– wspieranie  

i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu- 50.000,00 zł, działalność na rzecz osób 

niepełnosprawnych- 15.000,00 zł, ochrona i promocja zdrowia- 15.000,00 zł, kultura, sztuka, 

ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego- 15.000,00 zł, turystyka i krajoznawstwo- 

15.000,00 zł.  

 

               Starosta Krzysztof Karwatowicz zaznaczył, że uchwała dotyczy przeprowadzenia 

konsultacji, a nie uruchomienia programu.  

              Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, kiedy będą wyniki przeprowadzonych konsultacji? 

              Magdalena Harasimowicz odpowiedziała, że wyniki powinny być dostępne w okolicy 

połowy listopada. 

 

             Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

pytania? 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

        Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych nad projektem 

programu współpracy Powiatu Gorzowskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie (tj. Dz. U.  z 2023 r., poz. 571) na 2025 rok. Uchwała otrzymała nr 25/2024. 

 

Ad.6. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego w sprawie ogłoszenia i przeprowadzenia otwartego konkursu ofert na 

realizację zadań publicznych w 2025 r. Poinformowała, że chodzi o nieodpłatne poradnictwo 

obywatelskie i prawne. Pomoc prawna i poradnictwo obywatelskie w roku 2025. Celem konkursu 

jest wyłonienie organizacji pozarządowej, która będzie obsługiwać w powiecie gorzowskim jeden 

punkt nieodpłatnej pomocy prawnej i jeden punkt poradnictwa obywatelskiego, punkt, który jest 

realizowany w budynku starostwa. Na realizację zadania przeznacza się kwotę 69.951,84 zł. brutto 

na każdy punkt, w tym 3.296,16 zł. na zadania z zakresu edukacji prawnej. Załącznikiem jest 

zaproszenie do składania kandydatur w pracach komisji konkursowej. W każdej z gmin jest dostęp 

do nieodpłatnej pomocy prawnej. Gminy najdalej oddalone od budynku starostwa mają tą usługę 

świadczoną raz w tygodniu, jest to Kostrzyn nad Odrą i Witnica. Te mieszczące się bliżej budynku 

starostwa mają tą obsługę świadczoną raz na dwa tygodnie. Do tej pory było to praktykowane i się 

sprawdzało. Poinformowała, że termin składania ofert upływa w dniu 8 listopada 2024 r.  

          Radna Agnieszka Hołubowska zapytała, dla kogo przeznaczony jest konkurs? 

          Magdalena Harasimowicz odpowiedziała, że dla organizacji pozarządowych.  

          Radna Agnieszka Hołubowska powiedziała, że Fundacja Fundusz Współpracy realizuje 

w kooperacji z Ministerstwem Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej projekt "Premia społeczna".  
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W ramach projektu planowane jest udzielenie grantów dla gmin i powiatów (co do zasady 25% 

wartości usługi, jednak na kwotę nie większą niż 350 tys. zł) częściowo finansujących zamówienia 

na usługi społeczne zlecane PES (Podmiotom Ekonomii Społecznej). Będzie to między innymi 

poradnictwo specjalistyczne (psychologiczne i prawne). Wnioskowanie jest nieskomplikowane, 

dofinansowanie jest przekazywane jedną transzą. Na stronie projektu jest kalkulator, który określa 

jaką wysokość dofinansowania można uzyskać dla danego zadania. Ważne jest znalezienie partnera 

społecznego, z którym będzie można zrealizować projekt.  

             Magdalena Harasimowicz powiedziała, że wydział Spraw Społecznych i Promocji przyjrzy 

się programowi.  

 

             Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

pytania? 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

           Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie w sprawie ogłoszenia i przeprowadzenia otwartego konkursu ofert na 

realizację zadań publicznych w 2025 r. Uchwała otrzymała nr 26/2024. 

 

Ad.7. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Dziennego Domu 

Pobytu Senior Wigor o dofinansowanie imprezy „Dzień Seniora”. Poinformowała, że wniosek 

uzyskał pozytywną ocenę. Przewidywany całkowity koszt organizacji przedsięwzięcia wynosi 2500 

zł. Zawnioskowano o kwotę 1000 zł. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. Kwota 

dofinansowania wynosi 1000,00 zł. 

 

             Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Dziennego Domu Pobytu Senior 

Wigor o dofinansowanie imprezy „Dzień Seniora” przyznając dofinansowanie w kwocie 1000,00 

zł. 

 

Wniosek Dziennego Domu Pobytu Senior Wigor o dofinansowanie imprezy „Dzień Seniora” 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.8. Magdalena Madejczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej nr 1 w Gorzowie Wlkp., z prośbą o dokonanie zmian w regulaminie 

wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Gorzowski w kontekście dodatku za warunki pracy.  

 

Ad.9. Magdalena Madejczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Kostrzynie nad Odrą z prośbą o dokonanie zmian w regulaminie 

wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Gorzowski w zakresie dodatku za trudne lub uciążliwe warunki pracy. Powiedziała, że omówi dwa 

wnioski obu poradni gdyż są tożsame. Poinformowała, że zmiana w regulaminie wynagradzania 

jest konieczna ze względu na coraz większe braki kadrowe w poradniach. Propozycja zmian do 

regulaminu wynagradzania nauczycieli to zwiększenie dodatku trudnościowego z obowiązujących 

10% do 20%. Propozycja ta nie była jeszcze dyskutowana z Panią Skarbnik. Powiedziała, że nie 

jest także określona kwota, jaką należałoby na ten cel wygospodarować w budżecie. 

              Radny Andrzej Legan zapytał, ile jest napisane? 
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             Magdalena Madejczyk odpowiedziała, że teraz jest 10 % z podziałem na nauczyciela 

mianowanego.  

             Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, o pokrycie w środkach budżetowych? Jest mowa 

 o rozpoczęciu z nowym rokiem budżetowym. 

             Magdalena Madejczyk odpowiedziała, że chodzio wprowadzenie tych zmian do budżetu od 

roku 2025, do przedyskutowania od którego miesiąca.  

            Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że przyjmuje do wiadomości wniosek, widzi 

jego zasadność i przyjrzy się temu, jakie środki można by zaplanować w przyszłorocznym budżecie 

na ten cel. Wspomniał także, że dopiero w dniu dzisiejszym dostał informacje jakie będą wpływy  

z PIT i CIT za ten rok.  

           Radna Agnieszka Hołubowska zapytała, ile obecnie wynosi ten dodatek? 

           Magdalena Madejczyk odpowiedziała, że 10%. 

           Radny Mariusz Śpiewanek powiedział, że uchwała Rady Powiatu Gorzowskiego jest wyższa 

rangą od uchwały Zarządu Powiatu i w tym układzie należy projekt uchwały wprowadzenia zmiany 

do regulaminu wynagradzania nauczycieli przedstawić pod obrady Rady Powiatu. 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz stwierdził, że należy przyjrzeć się budżetowi i zobaczyć 

jakie będą w nim możliwości na wpisanie tego zadania. Zarząd przyjmie wniosek, z jednoczesną 

rekomendacją monitorowania go przez Skarbnika Powiatu.  

             Radna Agnieszka Hołubowska zapytała, o to czy Poradnie planują zwiększać kadrę 

nauczycieli? 

             Magdalena Madejczyk odpowiedziała, że jak najbardziej zwiększyłaby kadrę w ośrodku, 

natomiast baza lokalowa nie pozwala tego zrobić na tę chwilę. Do tego jest problem z pozyskaniem 

specjalistów. Zarobki w poradniach są ustalane w oparciu o kartę nauczyciela, psychologom lepiej 

kalkuluje się otworzyć własny gabinet, niż pracować w poradni. 

              Starosta Krzysztof Karwatowicz poprosił, aby oba złożone wnioski skierować do stanowisk 

związanych z edukacją, ująć problem całościowo i aby przekazać Pani Skarbnik kwoty, o jakie 

chodzi. Zarząd Powiatu nie odmawia, ale będzie myślał jak te środki zapewnić.  

               Starosta Krzysztof Karwatowicz zamknął dyskusję w ww. temacie. 

 

Wniosek Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej nr 1 w Gorzowie Wlkp., z prośbą o dokonanie 

zmian w regulaminie wynagrodzenia nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Gorzowski w kontekście dodatku za warunki pracy stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Wniosek Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kostrzynie nad Odrą z prośbą o dokonanie 

zmian w regulaminie wynagrodzenia nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Gorzowski w zakresie dodatku za trudne lub uciążliwe warunki pracy 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.10. Sprawy bieżące. 

                Adriana Tutak przedstawiła i szczegółowo omówiła sytuację dotyczącą zwolnienia 

pracownika PCPR. Zostało mu wręczone 3-miesięczne wypowiedzenie bez świadczenia stosunku 

pracy. W dniu dzisiejszym wpłynęła także decyzja z Myśliborza (pracownik był rodziną zastępczą 

w Myśliborzu) o podjęciu stosownych działań, uchylenie decyzji o pobieraniu świadczenia i zwrot 

nienależnie pobranych świadczeń. Poinformowała, że pracownik był rodziną zastępczą dla 18 

letniego chłopca, który z nim de facto nie mieszkał i nie uczył się. Warunkiem pobierania 

świadczeń dla pełnoletniego wychowanka jest kontynuacja nauki, a on jej nie kontynuował od 8 

maja br.  

 

    Starosta Krzysztof Karwatowicz wskazał, że wszystkie instytucje zaangażowane w sprawę 

zadziałały profesjonalnie i przyczyniły się do rozwiązania sprawy od razu po ujawnieniu tych 

faktów.  
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  Adriana Tutak powiedziała, że zastanawia się nad złożeniem wniosku o popełnieniu 

przestępstwa do prokuratury. Konsultowała tę sprawę z trzema różnymi prawnikami, żaden z nich 

nie widzi w tej sytuacji znamion przestępstwa, ponieważ świadczenia nienależnie pobrane zdarzają 

się często w instytucjach i tych spraw nie kieruje się do prokuratury.  

 Starosta Krzysztof Karwatowicz wyraził opinię, że warto zastosować wszystkie możliwie 

dostępne procedury, aby potem nie zostać oskarżonym o niewystarczającą reakcję na tę sprawę. 

Lepiej jest zrobić jeden krok za dużo, bo to żadnej krzywdy nie zrobi. W najgorszym razie 

prokuratora stwierdzi, że nie ma tam żadnych znamion przestępstwa i umorzy postępowanie. Jeśli  

z kolei Pani Dyrektor tego nie zrobi, a ktoś doszuka się nieprawidłowości przy rozwiązywaniu tej 

sprawy to będzie miał zarzuty do jej osoby.  

Adriana Tutak powiedziała, że ma przygotowany wniosek do prokuratury o podjęcie działań 

weryfikacyjnych.  

Radna Agnieszka Hołubowska powiedziała, że to jest szczególna sytuacja, bo pracownik 

PCPR powinien mieć wiedzę dotyczącą prawidłowego i uczciwego postępowania. To nie jest 

zwykły obywatel, który mógłby wykazać się nieznajomością tematu i niewiedzą.  

Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że to jest bardzo trafna uwaga. Inaczej traktuje 

się pracownika, który ma być specjalistą w zakresie tej dziedziny i ma świadomość procedur, a 

inaczej kogoś, kto nie ma wiedzy na ten temat. Dla bezpieczeństwa jednostki warto podjąć 

wszystkie niezbędne kroki w celu wyjaśnienia tej sprawy.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

sprawy bieżące? 

 

 Radna Agnieszka Hołubowska zapytała na co będzie wykorzystana kwota 3,2 mln, która 

wpłynęła z podatku PIT? 

Starosta Krzysztof Karwatowicz odpowiedział, że te środki są na razie wykorzystywane na 

wkłady własne przy inwestycjach drogowych. Poinformował także, że ponownie został złożony 

wniosek na realizację jednej z inwestycji, która nie została zrealizowana za czasów poprzedniego 

Wojewody czyli droga Lubno-Stanowice. Brakowało wtedy środków. Teraz wniosek został złożony 

na część inwestycji, od Stanowic w stronę północną. Natomiast druga część zostanie zrobiona  

w późniejszym terminie. Kolejną sprawą są zmiany w wydatkowaniu środków przeznaczonych na 

odśnieżanie dróg w miesiącach zimowych. Przetarg zostanie przygotowany na koniec roku  

z płatnościami dwuetapowymi, części na ten rok, a części na początek przyszłego roku. Ma to na 

celu równomierne wydawanie środków, bez naruszania środków przeznaczonych na kolejny sezon. 

Pan Starosta podkreślił, że wpływy z PIT zostaną przeznaczone przede wszystkim na wkłady 

własne w zaplanowane przyszłoroczne inwestycje: droga w Lipkach Wielkich, naprawa namiotu 

hali, wyposażenie SOSW w Lipkach Wielkich. 180.000,00 zł zostanie przeznaczone na 

sfinansowanie inwestycji drogowej Kłodawa-Wojcieszyce-Różanki, ponieważ brakuje tam 150 

metrów drogi. Umowa o dofinansowanie jest już podpisana z Wojewodą Lubuskim. W budżecie 

przyszłorocznym jest sporo inwestycji drogowych, które należy zrealizować. Starosta wspomniał 

również o obowiązkowym przeglądzie dróg, których Powiat do tej pory nie robił systematycznie, 

nie miał planu remontu i modernizacji dróg powiatowych oraz przeglądu mostów. W drugiej 

połowie przyszłego roku taki plan ma powstać i wszystkie inwestycje będą realizowane w oparciu  

o ten plan, aby można było kompleksowo zająć się tematem dróg.  

 Radna Agnieszka Hołubowska powiedziała, że popiera stanowisko Starosty. Uważa, że 

jeżeli zostanie rozwiązany w ciągu najbliższych lat problem dróg, to powiat będzie mógł myśleć  

o innych rzeczach. Zaznaczyła, że drogi to bolączka mieszkańców każdej gminy.  

           Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że jeśli w drugiej części kadencji powiat upora 

się z najpilniejszymi i największymi inwestycjami drogowymi to będzie można wnioskować do 

KPO o budowę ścieżek rowerowych. Częściowo partycypowałyby w tym także gminy. Nie kończy 

się także program Fundusz Dróg Samorządowych, z którego również można będzie pozyskać 

środki na remonty.  
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 Radna Agnieszka Hołubowska wspomniała, że na wyjazdowej Komisji Zdrowia 

Publicznego w Mościcach padła propozycja, aby wyposażenie Centrum Wsparcia Rodziny  

w Mościcach, które jest nieużywane,  przekazać do internatu SOSW w Lipkach Wielkich. Zapytała, 

czy można by to wyposażenie zabezpieczyć, aby nie zostało przekazane razem z obiektem.  

Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że w związku z planowanym remontem 

internatu w Lipkach Wielkich, przewożenie oraz rozkręcanie mebli będzie problematyczne  

i wygeneruje dodatkowe koszty. Dodał, że do budżetu województwa jest zgłoszony wniosek  

o dofinansowanie wyposażenia Ośrodka w Lipkach Wielkich. Zaznaczył, że jeśli obiekt  

w Mościcach będzie przekazywany Gminie Witnica bez wyposażenia to obniży to jego wartość  

i Powiat uzyska za niego mniejsze środki. Jeśli natomiast zostanie zakupiona całość, część 

wpływów z tej sprzedaży zostanie wykorzystana na dofinansowanie SOSW w Lipkach Wielkich. 

Jeśli Gmina Witnica nie będzie potrzebowała elementów wyposażenia i je przekaże, to jak 

najbardziej zostaną wykorzystane.  

Radna Agnieszka Hołubowska przedstawiła propozycję Burmistrza Kostrzyna nad Odrą  

w sprawie przekazania części budynku po sklepie Lewiatan dla Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Kostrzynie.  

Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że ma zaplanowane spotkanie z Burmistrzem 

Panem Kuntem i omówi na nim także tę sprawę.  

Radna Agnieszka Hołubowska złożyła także interpelację o uzupełnienie ubytków w drodze 

powiatowej Mościczki-Mościce-Kamień Wielki.  

Radny Mariusz Śpiewanek złożył wniosek o zwiększenie dodatku za trudne warunki pracy  

w SOSW w Lipkach Wielkich dla nauczycieli i wychowawców.  

             

 Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

sprawy bieżące? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych spraw bieżących. 

Starosta Krzysztof Kartowicz o godz. 13:45 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krzysztof Karwatowicz  

2. Zbigniew Surma  

3. Agnieszka Hołubowska  

4. Andrzej Legan  

5. Mariusz Śpiewanek   

 

 

 

Protokołowała: Anna Żukowska 


